
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 07.07.2020 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda 

Marcel Meravý, člen 

Dominik Gabriel, člen 

Mgr. Igor Schlesingr, odborník pre šport 

Mgr. Viliam Čacho , odborník pre šport  

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Ing. Miroslav Sádecký 

 

Ospravedlnení: 

 

Ing. Ladislav Matejka, člen 

 

P R O G R A M :           

1. Privítanie. 
2. Informácia o stave k príprave „Koncepcie športu.“ 
3. Informácia o aktuálnej situácií v oblasti športu – Ing. Sádecký 
4. Rôzne  

     5.   Záver 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. M. Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia.  

 

Komisia odsúhlasila  program zasadnutia:  

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 2 

 

 -   Ing. Sádecký informoval prítomných o príprave „Koncepcie športu „ 

 -   informoval o spoločnosti, ktorá bola zazmluvnená na vypracovanie dokumentu „Koncepcie    

     športu“  

-    ide o p. Krajniaka, ktorý je odborník na šport 

-    sú navrhnuté pracovné skupiny, ktoré budú spolu spolupracovať 

-    v prvom rade ide o podporu športu organizovaného, aj neorganizovaného s prioritou na  

     mládež 

-    sústrediť sa na to, aby sa dodržiavala koncepcia športu  vrátane financovania športu,  

     pasportizácie a pod.  

-   určiť merateľné parametre, využiteľné pri prerozdeľovaní dotácií z rozpočtu mesta 

-    prvé stretnutie ohľadne „Koncepcie športu“ prebehlo v súlade s požiadavkami mesta 



 -   je potrebné pri tvorbe dokumentu sa opierať  o realizovateľnosť , spätné vyhodnocovanie  

     a kontrolu dodržiavania novej koncepcie 

 -   na prípravu dokumentu je stanovených 60 dní 

 

- p. Schlesinger navrhol, aby finančná podpora bola priamo zadefinovaná  ako % podiel 

z rozpočtu mesta 

 

K bodu č. 3 

 

- ďalej  Ing. Sádecký informoval členov komisie, o procese administrovania dotácií 

z rozpočtu mesta 

- napríklad na činnosť sú spracované všetky zmluvy, ktoré sa doručili na mesto, je to cca 

70% zo všetkých zmlúv, na tieto boli vytvorené platobné príkazy, ktoré sa priebežne 

uhrádzajú 

- zo všetkých zmlúv je to cca 65 zrealizovaných platobných príkazov vystavených k 

úhrade 

- požiadavka  zo združenia nepočujúcich je,  či možnosť presunúť pridelené fin. 

prostriedky na iný účel, ako bolo žiadané 

- odpoveď komisie znie nie, nakoľko prostriedky boli účelovo pridelené, p. Sádecký to 

ešte preverí s právnym oddelením 

 

K bodu č. 4    

 

- komisia uvažuje  o nevyhodnocovaní „Športovec roka 2020“, kvôli pandémii COVID 

19 

- pripraviť túto akciu spôsobom prezentácie mesta a športových klubov – zatiaľ ide iba o 

návrh  

 

K bodu č. 5 

Po prerokovaní všetkých bodov sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť  

a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 8.9.2020 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová 

dňa: 14.7.2020 

 

 


